
Betreft: Schriftelijke vragen conform artikel 54 van het reglement van orde voor de 

vergadering van Provinciale Staten. 

Datum: 20-07-2016 

Onderwerp: Opnieuw zorgwekkend berichten over stoffengebruik DuPont  

 

Aan de voorzitter van het college van Gedeputeerde Staten, 

 

Toelichting: NOS en de Volkskrant berichten deze week over het gevaar van de stof die 

DuPont gebruikt ter vervanging van PFOA: GenX. Onderzoek wijst volgens hen uit dat deze 

stof net zo gevaarlijk is als PFOA en de omwonenden en werknemers in gevaar brengt.  

 

Vragen:  

1. Bent u bekend met de onderzoeken die door NOS en de Volkskrant aangehaald 

worden?  

2. Deelt u met ons de zorgen over het gebruik van stoffen die mogelijk gevaarlijk zijn 

voor omwonenden? 

3. Kunnen wij als Provincie DuPont verbieden deze stof of andere stoffen te gebruiken? 

Zo ja, op welke wijze en termijn? Zo nee, waarom niet?  

 

In het Volkskrant artikel geeft de woordvoerder van de Provincie aan dat de Provincie het 

gebruik van PFOA pas konden verbieden als het op een Europese lijst van zeer gevaarlijke 

stoffen stond.  

 

4. Welke invloed kan de Provincie uitoefenen op het toe laten voegen van gevaarlijke 

stoffen aan deze lijst?  

5. Kan de Provincie bedrijven restricties in het gebruik van bepaalde stoffen opleggen 

zonder dat de stoffen op deze lijst staan? Zo ja, op welke wijze?  

6. Bent u van mening dat de Provincie voldoende bevoegdheden en mogelijkheden heeft 

om schadelijke uitstoot tegen te gaan? Zo nee, bent u bereid hierover met het Rijk het 

gesprek aan te gaan? 

 

 

Lies van Aelst (SP) 

 


